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Abstract (en)
The valve gear for an internal combustion engine comprises a valve stem seal(1), a valve spring disc(2) and valve spring(3) circumferentially
encompassing the valve(5) which is located in a valve stem guide(4). The seal, spring disc and spring, only before and during assembly with the
valve stem guide and valve, form a pre-assembled unit(6), whereby the component parts of the unit are adhesively interconnected.

Abstract (de)
Ventiltrieb einer Verbrennungskraftmaschine, umfassend eine Ventilschaftdichtung (1), einen Ventilfederteller (2) und eine Ventilfeder (3), die
ein in einer Ventilschaftführung (4) geführtes Ventil (5) jeweils umfangsseitig umschließen und nur vor und während ihrer Montage mit der
Ventilschaftführung (4) und dem Ventil (5) zum Ventiltrieb eine vormontierte Einheit (6) bilden, wobei die Bestandteile (1,2,3) der Einheit (6) adhäsiv
verbunden sind. <IMAGE>
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